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Samen biljarten geeft meer effect! 

 

KNBB Vereniging Carambole 

 

INFORMEEL OVERLEG  GEWEST ZUID-NEDERLAND, 7 oktober 2023 te Oirschot 
 
Aanwezig:  districten Venlo e.o., Kempenland, Midden Brabant, West Brabant, Maastricht 
Bestuur KVC:  Ad Ketels, Benny Beek, Janneke Horneman en Piet Verschure 
Afwezig:  Delta-Zuidwest,  Zuid Limburg 
 

1. Opening 
Ad Ketels opent de vergadering om 10.35 en stelt zich kort voor.  
 

2. Mededelingen 
Ingekomen punt van ZN wordt als punt 4 toegevoegd aan de agenda: wijziging dames libre 2-de 
klas tijdens seizoen.  

 
3. Financiën 

Benny Beek vraagt om de complimenten aan de verenigingen over te brengen voor het betalen 
van de contributies. Er zijn dit jaar zeer weinig reacties gekomen n.a.v. de facturering. 
 
Financiën t/m 30 sept: wij staan op een verlies van 71.000 euro. Wederom een 
contributieverhoging zou slechts het tekort dempen met ca. 25.000 eoro. 
Het tekort komt met name door de veel hogere kosten van de landsfinale (23.000 euro meer dan 
begroot). Benny Beek licht de cijfers verder toe. 
Per 31 december 2023 verwacht hij een totaal verlies van ca. 40.000 euro.  
De begroting voor 2024 is nog niet klaar omdat de koepelkosten nog niet bekend zijn. Ook hier 
zijn wat negatieve berichten te verwachten.   
 
Benny oppert het idee om Inschrijfgelden voor teams opnieuw in te voeren om het tekort te 
dekken. Het is ook van groot belang om de 10-euro leden als lid aan te melden (dit zijn feitelijk 
nu nog 5-euro leden ivm 50% korting die ze krijgen). Alle leden tellen mee voor de subsidie die 
wij van NOC/NSF krijgen. De subsidie wordt gebaseerd op het ledenaantal, de omzet en SROI 
(social return on investment). 
 
Kempenland heeft al veel moeite om dagbiljarters erbij te houden. Als de teamgelden hoger 
worden, wordt verwacht dat ze zullen afhaken.  
Gevraagd wordt of er iets aan de overhead kosten gedaan kan worden. Daar is echter in de 
afgelopen jaren al alles aan gedaan.  
 
Daarna is er gediscussieerd over hoe wij aan ledenaanwas kunnen doen, en wat vooral de 
moeilijkheden daarin zijn. Andere opzet van competities, partijen/wedstrijden sneller en 
aantrekkelijker maken, zou kunnen werken.  
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4. Wijziging dames libre 2-de klas tijdens seizoen 
Tijdens het seizoen is besloten om de dames 2e klasse libre districtoverstijgend te maken. Dus 
zijn er geen voorronden meer in de districten. Oorzaak is dat het ene district amper deelnemers 
heeft en een ander district heel veel. De één werd dan rechtstreeks afgevaardigd, een ander 
moest voorronden spelen.  
Een district is vrij om daarnaast ook nog een districtsfinale te organiseren, echter de kampioen 
kan daar geen rechten aan ontlenen.  
Piet Verschure neemt dit mee in de WCB vergadering in november. Daar maakt ook de CRC deel 
van uit. Reglementen moeten voor 1 mei gereed zijn, en dat is op zich al een hele opgave. Een 
concept gaat eerst naar de gewestelijke wedstrijdleiders, die het moeten bespreken met de 
districtswedstrijdleiders.  
Voorgesteld wordt om de ALV op dit punt eerder het besluit te laten nemen (goedkeuring voor 
alleen reglementswijzigingen via e-mail).  

 
5. Landsfinale 2024 

Piet Verschure geeft korte terugblik op de Landsfinale. Volgend jaar kunnen we niet terecht in 
Merwestein wegens verbouwingen. Decentraliseren zou betekenen dat we de huidige vorm 
kwijtraken.  
Er is op zoek gegaan naar een vervangende locatie. Op 19 oktober is er een gesprek met de 
Veluwehal in Barneveld. Wordt vervolgd.  
Piet Verschure heeft nieuw schema gemaakt met minder speeldagen en dus minder kosten. Er 
zit dan maar 1 weekend meer in. PK’s dagbiljarten, rolstoelbiljarten  en A-klasse vervallen. Jeugd 
en dames blijven.   
Er wordt gepleit voor het laten meedoen van een reserve (indien dat beslist nodig is) die (nog) 
geen 4 partijen heeft gespeeld. Dit zal moeten worden besproken in de WCB. 
Er wordt een compliment uitgesproken aan het adres van Biljart Point voor het kunnen invoeren 
per partij tijdens de landsfinale. 

 
6. Opzet jeugdevenementen 

De Coupe van Beem is helaas niet doorgegaan. De jeugd willen we echter wel aan het biljarten 
houden. Het idee is om 4x (1x in elk gewest) een jeugdevenement houden. We zoeken per 
gewest een lokaliteit om dit te organiseren. Wij vragen de districten om dit verder te bespreken.  
Urk heeft zich al aangemeld voor 1 evenement.  
 

7. Opzet GP’s driebanden-klein 
Dit betreft een initiatief van sectie Driebanden om dit samen met KVC te organiseren.  
Er moet nog een locatie gevonden worden om dit te kunnen doen. We weten niet hoeveel 
inschrijvingen we kunnen verwachten. 
De sectie Driebanden gaat dit organiseren. Het eerste toernooi zal in februari zijn en staat open 
voor alle leden van de KNBB. Men speelt altijd minimaal 2 wedstrijden. Het inschrijfgeld bepaalt 
het prijzengeld. 

 
8. Toekomstige opvolging bestuursleden 

Piet Verschuren en Janneke Horneman treden in november 2025 af. De districten wordt 
gevraagd om mee te denken over geschikte kandidaten die kunnen opvolgen. 
Ad van Mol meldt dat er in ZN geen opvolging is voor Loek van den Hoogen, die ermee wil 
stoppen.  
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9. Rondvraag 

Peter Rijckaert: verzoek om de uitnodiging voor de ALV aan de volledige besturen te richten. 
Omdat de e-mails alleen naar voorzitters en secretaris gaat, is het net of andere bestuurders niet 
welkom zijn.   
 
Kees van der Wegen: data van gewestelijke finales worden al ingevuld door Ad Klijn. Daar is de 
gewestelijke wedstrijdleider niet blij mee. Dat komt omdat we in principe volgens 1 structuur 
willen werken. Sommige data zijn wat te strak ingevuld. Hier moet flexibel mee omgegaan 
worden. 
Piet de Nijs geeft aan dat districten veel moeite hebben om alles te organiseren. 
 
Janneke Horneman: vraagt naar de samenwerking van Zuid-Limburg met Maastricht? Hier wordt 
tot nu toe alleen voor wat betreft de competitie samengewerkt. Over 2 jaar volgt een eventuele 
fusie. 
 
Piet Verschure: kunnen de moyennes van spelers die in verschillende districten samengevoegd 
worden in Biljartpoint? Dit is technisch mogelijk maar er vindt dan wel herziening op 
verschillende momenten plaats. Districtswedstrijdleiders kunnen zelf bepalen hoe ze spelers 
invoeren en kunnen gegevens van spelers die in meerdere districten spelen, zelf opzoeken. 
Er is wel 1 eindmoyenne te maken uit alle resultaten dat als start moyenne voor het nieuwe 
seizoen kan gelden. 
 
 
  
 


